
Innkalling til årsmøte 2023 i representantskapet i 
Imsland Bygdahus S/A 
 
 
Torsdag 23. februar 2023 klokka 20:00 på Bygdahuset 
 
 
Før årsmøtet byrjar blir det val av representantar til B-gruppa, med personlege varamedlem. 
  
Saksliste: 

Sak 1/2023: Val av 2 personer til å underskrive protokoll 

 

Sak 2/2023: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Sak 3/2023: Orientering frå styret: Årsmelding og rekneskap for 2022 

 

Sak 4/2023: Vedtak av budsjett for 2023 

 

Sak 5/2023: Val av leiar for Representantskapet 

 

Sak 6/2023: Val av styremedlemmer og varamenn 

 

Sak 7/2023: Val av Styreleiar og nestleiar 

 

Sak 8/2023: Val av revisorar 

 

Sak 9/2023: Val av nytt medlem i valnemda 

  
 

 
 
 

Sak 10/2023: 4-års investeringsplan 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet vedtar følgande langsiktige investeringsplan: 

Årstal Investering Estimert kostnad 

2023 Solenergianlegg 400.000 kr 

2024 Skifte ut vindaugene på kjøkken 45.000 kr 

2024 Forbetring av kjøkkenfasilitetar 20.000 kr 

2026 Trappeheis 100.000 kr 

2026 Teknisk utstyr – oppgradering av lysutstyr 30.000 kr 

 
Saksutgreiing: 
Representantskapet vil gi styret eit nytt verktøy for å sikre forutsigbar og langsiktig drift. Ein 
investeringsplan over ein 4-årsperiode vil bidra til at styret kan jobbe med nødvendige 
utskiftingar og oppgraderingar som ikkje nødvendigvis er budsjettert med på inneværende års 
budsjett, men som det sannsynleg blir løyva midlar til ved seinare årsmøter. 
Investeringsplanen er ikkje bindande for årsmøtet, og tiltaka må vedtas i budsjettsaka 
(årsbudsjett) etter kvart som dei skal gjennomførast. Det er dermed fortsatt årets budsjett som 
blir vedtatt av årsmøtet som er den økonomisk styrende ramma for styret. 



 
 
 
Me treng minimum 6 representanter for å være vedtaksdyktige, så gi beskjed til undertegna om 
du ikkje har høve til å møte. 
  
Morten Svandal 
Leiar Representantskapet 
Telefon: 952 07 657 
E-post: morten@svandal.no 

 

Grunngjeving av tiltaka:   
a.     Ut frå straumrekningar og ein kraftig auke for bygdahuset ser ein at det vil ver hensikts 
messig å sjå på sparande tiltak for å få ned denne kostanden. Ein har sitt/tenkt på 
moglegheita for å investera i solenergi anlegg på sørsida av bygdahuset. Me har starta ein 
prosess med å henta inn ein pris frå lokale leverandørar og ventar på pris estimat frå 
Helgevold Elektro blant anna. Etter å ha undersøkt på internett så ser det ut som eit 
prisoverslag på 300 000 - 400 000 kr.  
 
     Eit anna tiltak me har sitt på er å installera ei varmepumpa i inngangen til garderobane. 
Idag er det gamle elektroniske oppvarmings anlegg i garderobane som trekke mykje straum. 
Ut i frå at ein tross høg straumpris har ein klart å gå i pluss på regneskapet. Så lenge 
bygdahuset har ein berekraftig økonomi med ein del midlar på bok ser me det som ein 
hensiktsmessig investering i ein 4 års plan.  
 
b.     Styret har observert at vindaugene på kjøkkenet er moden for utskifting. Luke må skiftast 
når denne er i dårleg stand. Når me velg å skifte ut eit vindauge, er det like greitt å ta alle når 
me fyrst har handtverkar inne. Me har fått inn eit pris estimat på ca. 45 000kr for å skifte 
vinduene frå Rønnevik Bygg og Vedlikehald. Styret meiner det er lurt å løyve pengar til dette i 
løpet av dei neste 4 åra.  
 
c.     Forbetring av kjøkkenfasiliteter. Det er då tenkt at det er nødvendig med beslag kontra 
benkeplater. Dette fordi me ser at smuss og smular fort hamnar bak kjøkkenbenkene og det 
er ikkje mogeleg å få vaska det vekk. Det vil ver ein forholdsvis liten kostnad på dette.  
 
d.     Angåande forslag til trappeheis. Her er det innhenta pris estimert til ca. 100 000kr.  
 
e.     Teknisk utstyr – lyd, lys og AV. I løpet av ein 4 års periode vil det alltid ver eit 
vedlikehaldsbehov for teknisk utstyr. Eks: oppgradering av lys anlegg som i dag er frå 80 – 90 
talet. (Dette går utanom prosjekt lyd anlegg). 

 

mailto:morten@svandal.no

